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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline 
2025-08 Raadsvergadering 22-04-2025 

11. Wijzigen APV Twenterand 
2023 

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe t.a.v. bullets 1 en 2 uit de motie 
dat bij aannemen van het concept 
besluit en motie M11 de raad nog 
voor de raadsvergadering van 27 mei 
a.s. de (voorlopige) resultaten van de 
pilot per locatie ontvangt. 

  

2025-07 Raadsdebatten 13-05-2025  
8. Toekomst van het Kanaal 
Almelo De Haandrik 

Portefeuillehouder de heer Hof zegt 
toe om het standpunt van het college 
en de opmerkingen die gemaakt zijn 
in het bestuurlijk overleg met de 
provincie schriftelijk te delen met de 
raad. 

Stand van zaken Mei: Plan van aanpak 
heeft een plek gekregen in het 
uiteindelijke provinciale voorstel. 
Stappen daarnaartoe zijn beschreven 
en toegezonden in de diverse 
nieuwsbrieven aan uw raad. 

 

2025-06 Raadsdebatten 08-04-2025  
4. Uitwerking van de moties 
2023-M05 en 2024-M19 
ontwikkeling Roelofsbrink, Den 
Ham 

Wethouder Koster zegt toe de raad 
voor de raadsvergadering te 
informeren over de financiële 
consequenties als er geen woningen 
komen maar alleen maar groen. 

Stand van zaken mei: de 
beantwoording is op 17 april 2025 per 
email aan de raad toegezonden. Het 
college stelt voor de toezegging 
hiermee af te voeren. 

 

2025-05 Raadsdebatten 09-04-2025  
5. Bindend advies voor het 
realiseren van het drijvend 
zonnepark Oosterweilanden 

Wethouder Van der Ham gaat 
overleggen wat de implicaties zijn van 
een plan-MER voor het 
energielandschap en of dat haalbaar 
en passend is. 
 

In de reactie die op 18-04-2025 per 
mail aan de raad is voorgelegd staan de 
implicaties genoemd. Het college stelt 
voor de toezegging hiermee af te 
voeren. 
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2025-04 Raadsdebatten 09-04-2025  
5. Bindend advies voor het 
realiseren van het drijvend 
zonnepark Oosterweilanden 

Wethouder Van der Ham zegt toe in 
overleg te gaan met de ambtenaren 
om te kijken of de MER-rapportage 
uitgevoerd kan worden (t.a.v. het 
waterstofdeel) en zal vóór de 
raadsvergadering van 22 april een 
reactie geven aan de raad. 

De reactie is op 18-04-2025 per mail 
aan de raad toegestuurd. Het college 
stelt voor de toezegging hiermee af te 
voeren. 

 

2025-03 Raadsdebatten 08-04-2025  
4. Uitwerking van de moties 
2023-M05 en 2024-M19 
ontwikkeling Roelofsbrink,  
Den Ham 

Wethouder Koster zegt toe nog deze 
week te bekijken of het gat met water 
een gevaarlijke situatie betreft waar 
de gemeente maatregelen voor moet 
nemen. 

Stand van zaken Mei: Er worden nu 
voorbereidingen getroffen voor 
passende maatregelen. Verwachting is 
dat deze werkzaamheden binnen 4 
weken uitgevoerd worden. 

 

2025-02 Raadsdebatten 04-03-2025  
2. Verordening 
maatschappelijke 
ondersteuning Twenterand (na 
inspraak) 

Wethouder Paters zegt toe dat de raad 
halfjaarlijks een rapportage krijgt over 
de voortgang van het project 

Stand van zaken April: De 
portefeuillehouder heeft in de raad 
aangegeven dat deze toezegging om 
periodieke informatie niet gestand kan 
worden gedaan, daar immers de 
besluitvorming is uitgesteld en eerst 
een raadsinformatieavond 
georganiseerd zal worden. Dit is 
toegezegd in de raad van 18 maart jl. 
en daarna vindt wellicht besluitvorming 
plaats. Het project 'Krachtig ouder 
worden' gaat hierdoor vooralsnog niet 
van start. Deze toezegging beschouwt 
het college momenteel dan ook niet als 
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een actieve toezegging. De raadsinfo is 
gepland voor 5 juni 2025. 

2024-37 Raadsvergadering 17-12-2024 
17.a. Motie vreemd M47 (SGP, 
GBT, PVV, CDA, CU, VVD 
PvdAGL) - 'Leerlingenvervoer 
aanbesteden ja of nee' 

Portefeuillehouder Paters zegt toe een 
Masterclass of training aan te willen 
bieden over aanbestedingen voor 
lokale organisaties. 

Stand van zaken Januari:  Er worden nu 
voorbereidingen getroffen door inkoop 
ism communicatie en de 
bedrijfscontactfunctionaris om aan 
lokale ondernemers uitleg te geven. Er 
is ook contact met andere gemeenten 
die hierin zijn voorgegaan. Deze eerste 
rondes worden verwacht in Q3 te zijn 
gehouden. 

30-09-2025 

2024-35 Raadsvergadering 12-11-2024 
13. Programmabegroting 2025 

Portefeuillehouder Hof laat in reactie 
op de vraag vanuit de fractie GBT 
t.a.v. het Middendorpshuis in Den 
Ham weten dat de raad nog dit jaar 
geïnformeerd zal worden middels een 
raadsinformatiebrief. 

Stand van zaken december: zoals 
toegezegd zal de raad voor het einde 
van het kalenderjaar worden 
geïnformeerd middels een 
raadsinformatiebrief. Stand van zaken 
januari: inmiddels is een 
raadsinformatieavond gepland op 10 
maart a.s. Dit is overeengekomen met 
de griffie. Stand van zaken April: Met 
de input vanuit de 
raadsinformatieavond is een 
raadsvoorstel in uitwerking. Deze zal 
op korte termijn worden aangeboden 
aan het college. 

31-12-2024 
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2024-33 Raadsdebatten 22-10-2024  
1. Vaststellen Masterplan en 
Participatieplan Vriezenveen 
Zuid 

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 
suggestie van de 
voetgangersoversteekplaats mee te 
nemen in de verdere uitvoering van 
het masterplan. 

Stand van zaken december: Uitwerking 
randweg staat gepland voor Q1 2025. 
Stand van zaken maart: Uitwerking is 
gestart. Planning is om ontwerp Q4 
2025 gereed te hebben. 

01-04-2025 

2024-24 Raadsvergadering 16-07-2024 
3.c. Ingediende 
amendementen en moties 

T.a.v. 2024-M33 Wethouder Hof zegt 
toe dat hij wil laten onderzoeken en in 
dialoog met relevante partijen gaat, 
hoe dat wat in de motie wordt 
aangedragen (oa. over afstanden) 
meegenomen kan worden in het 
nieuw op te stellen convenant met de 
lelietelers die gaat komen in 2025. 

Stand van zaken september: Landelijk 
staat dit onderwerp hoog op de 
agenda. Ook in P10-verband wordt dit 
opgepakt en praat Twenterand mee. 
Als gemeente volgen we de 
ontwikkelingen op de voet en we 
nemen de uitkomsten mee in het nieuw 
op te stellen convenant. Stand van 
zaken november: Nieuwe uitspraken 
van rechters inzake lelieteelt geven 
meer en meer aanleiding om tot goede 
regelgeving te komen. We blijven de 
ontwikkelingen volgen en zullen deze 
meenemen in het nieuw op te stellen 
convenant.   Stand van zaken 
december: Geen wijzigingen t.o.v. de 
stand van zaken november. We blijven 
de landelijke ontwikkelingen rond 
lelieteelt volgen en verwachten in de 
tweede helft van 2025 tot een nieuw 
convenant te komen. 

31-03-2025 
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2024-23 Raadsvergadering 16-07-2024 
3.c. Ingediende 
amendementen en moties 

T.a.v. 2024-M25 Wethouder van der 
Ham zegt toe in gesprek te zullen 
gaan met de dorpsraad. 

Stand van zaken januari: Stand van 
zaken januari: A.  Onderzoek vindt 
plaats naar hanging-baskets in 
centrum. Totaal plan zal vervolgens 
met de dorpsraad en 
ondernemersvereniging worden 
besproken. En een raadsbesluit volgt 
voor de benodigde financiën. Stand van 
zaken maart: Januari heeft een gesprek 
met de ondernemers plaats gevonden. 
Prijzen hanging baskets t.b.v 
Hammerstraat zijn eind februari 
ontvangen.  18 maart vindt verdere 
afstemming met de ondernemers 
plaats. Doel is om het groen en 
zitbanken in april/mei te gaan 
plaatsen.  Stand van zaken Mei: 
Uitvoering hanging-baskets en 
plantenbakken gaat half mei uitgevoerd 
worden. Aansluitend zullen de nieuwe 
zitbanken en fietsnieten worden 
geplaatst 

31-07-2025 

2024-20 Raadsdebatten 18-06-2024  
9. Onderhoud aan het Kanaal 
Almelo-De Haandrik 

Portefeuillehouder Hof zegt toe over 
twee weken een definitieve versie van 
het plan van aanpak  (manier van 
werken/hoe getracht wordt deze 

Stand van zaken maart: Voor wat 
betreft beheer- en beheersmaatregelen 
worden periodiek 3-wekelijks 
werkoverleggen gehouden, het 
onderwerp staat informatief op de 

01-10-2025 
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risico’s zoveel mogelijk te beperken)  
toe te zenden aan de raad. 

agenda van het ambtelijk en bestuurlijk 
overleg.  Via periodieke statenbrieven 
wordt de raad geïnformeerd.  Stand van 
zaken april Het ontwerpplan 1e fase 
(10,9 km) is in uitwerking. Dit zit in de 
beginfase van het ontwerp en is gestart 
met een NRD (Notitie Reikwijdte en 
Detailniveau), dit is de voorloper op de 
MER, nog in het beginstadium van het 
ontwerp. Gedurende de uitwerking 
wordt ook een risicoanalyse en een 
risicobeheersplan opgesteld (door de 
provincie, wordt voorgelegd ter 
beoordeling aan gemeenten). Stand van 
zaken mei: Plan van aanpak heeft een 
plek gekregen in het uiteindelijke 
provinciale voorstel. Stappen 
daarnaartoe zijn beschreven en 
toegezonden in de diverse 
nieuwsbrieven aan uw raad. 

2024-14 Raadsdebatten 14-05-2024  
7. Raadsbrief Ondertekenen 
intentieverklaring Twentse 
bouwboeren 

Wethouder Hof laat weten de 
vervolgraadsbrief met daarin 
informatie over de kansenkaart voor 
agrariërs en verder zoals gevraagd is 
door de fractie CU, toe te zullen 
zenden aan de raad. 

Stand van zaken november: Deze is 
niet veranderd t.o.v. september. Wel 
gaan we als gemeente in Q1 2025 een 
bijeenkomst organiseren voor 
agrariërs, waarin ze worden 
geïnformeerd over biobased teelten.  
Stand van zaken januari: De 

31-12-2024 
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bijeenkomst staat gepland voor de 
tweede helft van februari, maar wordt 
wellicht naar achteren verplaatst ivm de 
perikelen rondom MKZ. Stand van 
zaken maart: 25 februari jl. heeft de 
bijeenkomst plaatsgevonden voor onze 
agrariërs over biobased teelten. Circa 
45 agrariërs en een aantal andere 
belangstellenden waren aanwezig. 
Twentse bouwboeren heeft de 
presentatie verzorgd. Nav de 
bijeenkomst is een vervolgoverleg met 
Twentse bouwboeren gepland om tot 
concrete acties te komen, zoals een 
kansenkaart voor agrariërs. 
Complicerende factor is, als eerder 
gezegd, dat de kansenkaart 
gebiedsgericht moet zijn. Als eerder 
aangegeven, is de provincie huiverig 
om concrete sturende informatie op te 
stellen/te delen. Wij komen voor het 
zomerreces met een update over waar 
we staan. 

2024-06 Raadsvergadering 19-03-2024 
11. Vaststellen Lijst bindend 
adviesrecht, verplichte 

Wethouder Koster zegt toe over één 
jaar met een evaluatie te komen over 
de lijst bindend adviesrecht. 

Stand van zaken april:  Uitkomsten van 
de evaluatie volgen in Q2 / 2025. 

01-06-2025 
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participatie en delegatie 
Omgevingswet 

2023-58 Raadsdebatten 17-10-2023  
4. Raadsbrief Convenant 
Lelieteelt 

Wethouder Hof zegt toe de vraag of 
het al dan niet is toegestaan om 
lelieteelt te bedrijven binnen het 
betreffende bestemmingsplan binnen 
4 weken te zullen beantwoorden. 

Stand van zaken maart: eind maart 
staat er een klankbordgroep- en BAC-
bijeenkomst EDV gepland. Wij hopen 
tijdens deze bijeenkomst duidelijkheid 
te krijgen over de stand van zaken rond 
het eerdergenoemde uitkoopproces.  
Stand van zaken April: Tijdens de 
klankbordgroep- en BAC-bijenkomsten 
eind maart is medegedeeld dat het voor 
de zomer niet tot overeenkomsten zal 
komen tussen provincie en 
grondeigenaren/pachters over 
uitkoop/schadeloosstelling. Nu de 
onzekerheid over een spoedige 
beëindiging van lelieteelt aan de 
oostzijde van EDV blijft voortbestaan 
en in het licht van een recente 
uitspraak van de RvS over 
vergunningplicht rond lelieteelt, zullen 
wij ons gaan beraden over welke 
vervolgstappen we gaan nemen. Stand 
van zaken Mei: Wij zijn momenteel 
bezig ons goed te laten informeren en 
voeren diverse gesprekken. We 

31-12-2023 
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verwachten medio 2025 met een 
reactie te komen op de vraag. 

2023-56 Raadsdebatten 17-10-2023  
2. Deelname Hettrix 

Wethouder Van der Ham zegt toe de 
pilot te evalueren en deze evaluatie te 
delen met de raad. 

Stand van zaken november: De 
evaluatie zal plaatsvinden in Q2 van 
2025 en zal worden gedeeld met de 
raad. Stand van zaken Mei: De evaluatie 
wordt voorbereid. Vanwege 
portefeuillewisseling krijgt u een 
update in Q3. 

31-03-2025 

2023-52 Raadsvergadering 26-09-2023 
18. Voorstel tot aankoop van 
Camping de Blekkenhorst voor 
huisvesting ontheemde 
Oekraïners 

Wethouder Koster zegt toe nog voor 
de jaarwisseling een overzicht aan de 
raad te doen toekomen over de visie 
en het beheer. 

Stand van zaken november: Op dit 
moment is het beheer geregeld met 
behulp van inzet door derden. Voor de 
lange termijn hebben ons laten 
adviseren door een externe partij over 
de verschillende mogelijkheden van 
beheer van het campinggedeelte. Dit 
wordt binnenkort in een adviesnota 
samengevat.  Stand van zaken 
december:  Er is binnen de organisatie 
overleg n.a.v. het juridisch en fiscaal 
advies, een adviesnota voor beheer is 
in voorbereiding. De verwachting is de 
adviesnota Q1-2025 te kunnen 
verstrekken. Stand van zaken maart: 
Juridisch en fiscaal advies verkregen. In 
bespreking gezamenlijk met de 

31-03-2025 
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afdeling Vastgoed hoe het campingdeel 
het beste in de markt gezet kan 
worden. Stand van zaken April: De 
adviesnota is in voorbereiding en zal in 
Q2-2025 worden voorgelegd aan het 
college. 

2023-50 Raadsdebatten 13-09-2023 
10. Sloop van het pand aan de 
Prinsenkamp 35a 

Wethouder Hof zegt toe de raad 
binnen een jaar te informeren over de 
aanbesteding van de bouwrijpe 
percelen en dat hij de raad vooraf 
informeert alvorens tot uitvoering van 
de plannen overgegaan wordt. 

Stand van zaken september:  Op dit 
moment is een voorstel in 
ontwikkeling. Naar verwachting zal 
deze eind Q4 2024 worden 
aangeboden aan het college.  Stand van 
zaken november: Naar verwachting zal 
deze eind Q4 2024 worden 
aangeboden aan het college.  Stand van 
zaken december: Inmiddels is een 
projectleider geworven voor 
herontwikkeling naar woningbouw. Het 
projectplan is in ontwikkeling en zal 
naar verwachting in Q2 2025 worden 
aangeboden. 

31-07-2025 

2023-23 Raadsdebatten 16-05-2023  
3. Quickscan Middendorpshuis 
Den Ham 

Wethouder Hof zegt toe dat het 
college vóór het eind van dit jaar met 
een visie op het gemeentelijk 
vastgoed zal komen, waar ook het 
Middendorpshuis onderdeel van zal 
zijn. 

Stand van zaken november: Naar 
verwachting komen wij voor het einde 
van 2024 met een raadsvoorstel  Stand 
van zaken december: zoals toegezegd 
zal de raad voor het einde van het 
kalenderjaar worden geïnformeerd 

24-12-2024 
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middels een raadsinformatiebrief. 
Stand van zaken januari: Inmiddels is 
een raadsinformatieavond gepland op 
10 maart a.s.  Stand van zaken April: 
Met de input vanuit de 
raadsinformatieavond is een 
raadsvoorstel in uitwerking. Deze zal 
op korte termijn worden aangeboden 
aan het college. 

 


